
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2012-06-14, § 9 

 

 Tid Torsdagen den 14 juni 2012 kl 16.00 – 16.30 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat Onsdagen den 20 juni 2012 

 
 

 

 

Joakim Larsson Maria Östberg Svanelind 

  

Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Joakim Larsson (M) ordföranden  

Maria Östberg Svanelind (S), vice ordföranden  

 

Jan Tigerström (M)  

Lars Svärd (M)   

Theréz Randquist (M)  

Daniel Forslund (FP)  

Johan Hedin (C)  

Lars Arell (S)   

Åke Askensten (MP)  

Anna Bäcklund (MP)  

Ann-Margarethe Livh (V)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

 Per Hallberg (M) för Sebastian Carlsson (M) 

Kenneth Nilsson (S) för Maria Nygård (S) 

 

Ersättare:  

Therese Carlborg (M)  

Göran Kindvall (M)  

Gustav Johansson (M)  

Eva Ångström (M)  

Patrik Silverudd (FP)  

Inga Osbjer (FP)    

Håkan Olander (S)  

Lennart Tonell (MP)    

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Krister Schultz, Eva Olofsson, Jenni Almgren, Ann-Charlotte 

Bergqvist, Gunnar Jensen, Petra Dalunde, Marita Anheim, Mårten Frumerie och Åsa 

Wigfeldt.  

 

 

 

 



  

 § 9 

Utredning av möjligheten att upplåta marken bakom Hägerstens 

brandstation till skola. Svar på skrivelse från Maria Östberg m fl 

(S) 
Dnr E2012-510-00612 

 

Beslut 

Exploateringsnämnden beslutar enligt kontorens gemensamma förslag: 

 

1 Exploateringsnämnden besvarar skrivelsen i enlighet med kontorens 

 gemensamma tjänsteutlåtande. 

 

Handlingar i ärendet 

Exploateringskontorets och stadsbyggnadskontorets gemensamma tjänsteutlåtande 

från den 3 maj 2012. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 

Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 

Beslutsgång 

Ordföranden Joakim Larsson (M) finner att nämnden beslutar enligt kontorets förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Maria Östberg Svanelind m.fl. (S) enligt 

följande: 

 

 Som förvaltningen påpekar i sitt utlåtande bör markanvändningen i 

 Midsommarkransen, liksom på andra håll, prövas i ett programarbete där flera 

 olika behov inom ett begränsat område kan lösas samtidigt. Vi noterar med 

 tillfredsställelse att vår idé om att placera en skola bakom Hägerstens 

 brandstation finns med i det pågående programarbetet. 

 

Särskilt uttalande lämnas av Åke Askensten m.fl. (MP) enligt följande: 

 

 Det är bra att lokaler för skolor och förskolor m.m. utreds och i det 

 sammanhanget får ställning tas till den föreslagna placeringen av en skola 

 bakom brandstationen. Den gamla brandstationen bör användas som kulturhus.  

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 
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